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RAPORT DE ACTIVITATE ÎN CONSILIUL LOCAL MUNICIPAL ARAD 

PENTRU PERIOADA 2019 - 2020 

 

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2), art. 241 alin. (1) lid. d) și alin. (2)-(3)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezint următorul raport de activitate pentru perioada 2019 –2020: 

În intervalul susmenţionat, Consiliul Local Municipal Arad a fost convocat în şedinţă publică 
de 47 de ori, respectiv 12 şedinţe ordinare şi 35 şedinţe extraordinare. Am absentat la o 
singură şedinţă fiind plecat din localitate. 

În plenul Consiliului Local am susţinut o serie de amendamente de alocare de fonduri către 
instituţiile de învăţământ preuniversitar de stat, precum şi către instituţii culturale. 

În calitate de consilier local municipal activez în cadrul a două comisii: 

1. Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecţia mediului şi turism; 

2. Comisa de Sistematizare a Circulaţiei în Municipiul Arad. 

 

1. Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecţia mediului şi turism 

Această comisie s-a întrunit în intervalul sus menţionat  de 47 de ori, iar de la lucrările 
acestei comisii am absentat de cinci ori. 

Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecţia mediului şi turism dezbate toate 
proiectele ce urmează a fi votate în plen, punându-se accent pe proiectele cu impact în zona 
urbanistică de mediu şi turism. În cadrul dezbaterilor am urmărit să mă asigur de 
respectarea legii în ceea ce privesc noile construcţii din oraş, fie cele din zone rezidenţiale 
sau fie cele din zone industriale, în special când este cazul respectării normei minime impuse 
de spaţii verzi şi locuri de parcare. 



În calitate de Vice-Președinte al  Comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, 

protecţia mediului şi turism din cadrul Consiliului Local al Municipiului Arad, am militat 

alături colegi pentru o serie de măsuri ce au avut ca scop creșterea calității vieții în orașul 

nostru. Printre ele se numără: 

- necesitatea de a se elabora și aproba urgent un P.U.G. la nivelul municipiului Arad, în 

vederea eliminării unei stări de incertitudine, întrucât nu este normal să se propună spre votul 

consilierilor diferite P.U.Z.-uri, fără existența unui P.U.G.; 

 

- solicitarea ca executivul să prezinte Comisiei ,,conceptul de sistematizare urbană a 

PUZ-urilor”, astfel încât să rezulte o viziune a dezvoltării/extinderii sistematice a urbei; 

 

- propunerea de a fi studiată preluarea traficului pe străzile din Aradul Nou, astfel încât 

să dispunem de un trafic cât mai fluid; propunerea de  cuprindere în cadrul Studiului de 

fezabilitate şi realizarea legăturii cu strada Milan Tabacovici şi celelalte străzi, în vederea 

preluării traficului şi din cartierul Mureşel; 

 

- propunerea de verificare a respectării procentului de zonă verde la recepţia lucrărilor; 

respectarea procentului de zonă verde, la investiţiile care se fac, solicitarea Comisiei fiind 

aceea  ca executivul sau cei care recepţionează lucrarea să verifice şi procentul concret; 

 

- în cazul în care municipalitatea este nevoită să taie un arbore din cauza stării sale 

vegetative precare, se vor planta trei arbori în locul acestuia; 

 

 

- necesitatea de a exista unele reglementări locale de îmbunătăţire a preocupării faţă de 

spaţiile verzi, în sensul maximizării acestora (în sensul creşterii suprafeţelor de spaţii verzi pe 

teritoriul municipiului Arad, sugestia fiind mărirea spaţiului verde la capitolul investiţii); 

 

- propunerea de construire a unui parc pe amplasamentul fostelor linii de tren scoase de 

pe strada Pădurii sau chiar mutarea pistelor de biciclete; 

 

- solicitarea ca la finalul mandatului consiliului local să se prezinte rezumatul efectiv al 

procentului de spaţiu verde de la recepţiile pe ultimii 4 ani; 

 

 
 

 



2. Comisa de Sistematizare a Circulaţiei din Municipiul Arad 

Această comisie s-a reunit în peste 25 de situaţii, iar în cadrul acestor şedinţe se dezbat 
propuneri privind fluidizarea sau restricţionarea circulaţiei în anumite zone sau situaţii. 

În perioada 2019-2020, am solicitat o serie de modificări cu scopul de a fluidiza traficul sau 
de a creşte siguranţa în trafic a pietonilor. 

 

• Am participat la toate manifestaţiile publice unde reprezentanţii Consiliului Local 
Municipal Arad au fost invitaţi; 

• Pe plan extern, în calitate de consilier local, am participat la trei conferinţe europene, 
după cum urmează: 

- Şedinţa de lucru POLIS-Bilbao, Spania, pe tema mobilității urbane, septembrie 2019; 

- Întâlnirea anuală POLIS-Bruxelles, Belgia, 28-30 noiembrie; 

-Vizită de lucru la invitația Primăriei sectorului 5 din Praga, 26-28 februarie 2020. 
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